
nieuws

VN-conferentie legt zeebemesting aan banden
nieuws

Op de VN-conferentie over biodiversiteit in Bonn werd een "ruimere consensus bereikt
dan vooraf op werd gehoopt". Dat zegt Sigmar Gabriel, de Duitse minister van Milieu en
voorzitter van de conferentie. De bijeenkomst heeft een moratorium opgeleverd op de
controversiële zeebemesting. Bij dat procédé wordt ijzervijlsel op zee gegooid om de groei
van algen te stimuleren, waardoor koolstofdioxide uit de lucht kan gehaald worden. Over
biobrandstoffen werd geen overeenkomst bereikt.
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Op de VN-conferentie over biodiversiteit in Bonn werd een "ruimere consensus bereikt dan vooraf
op werd gehoopt". Dat zegt Sigmar Gabriel, de Duitse minister van Milieu en voorzitter van de
conferentie. Toch werd nog tot de laatste dag van de VN-vergadering stevig onderhandeld.
Op de conferentie waren alle 191 landen aanwezig die in 1992 het VN-verdrag voor biodiversiteit
(CBD) hebben ondertekend. Daarbij hoort ook België, dat woensdag en donderdag op de conferentie
werd vertegenwoordigd door Vlaamse minister van Leefmilieu Hilde Crevits. Conferentievoorzitter
Sigmar Gabriel lijkt tevreden over de negende editie van de tweejaarlijkse bijeenkomst. "Het CBD
staat op een keerpunt. Het leeft opnieuw en staat op de internationale politieke agenda", zei hij.
Volgens de Duitse milieuminister heeft de conferentie een "de facto moratorium" op zeebemesting
opgeleverd. Bij dat procédé wordt ijzervijlsel op zee gegooid om de groei van algen te stimuleren.
Algen helpen namelijk koolstofdioxide uit de lucht halen. Zeebemesting zou dus helpen tegen de
CO2-uitstoot, maar is vooralsnog een controversiële praktijk.
Gabriel beschouwt het akkoord over de toegang tot genetische bronnen en de eerlijke verdeling van
de voordelen van het gebruik ervan als de grootste verwezenlijking van de conferentie. Het
zogeheten ABS-akkoord hierover, ook wel de 'Bonn roadmap' genoemd, heeft een duidelijke agenda
uitgetekend voor de onderhandelingen over een overeenkomst over het stoppen van biopiraterij. Die
overeenkomst moet bereikt zijn tegen de volgende CBD-conferentie, in 2010 in het Japanse Nagoya.
In de ABS-discussie zijn arme landen die over unieke natuurlijke bronnen beschikken bezorgd over
het patenteren van inheemse geneesmiddelen door de farmaceutische industrie, zonder daarvoor de
landen waar die geneesmiddelen vandaan komen te vergoeden. Gabriel zei ook nog dat er geen
algemene overeenkomst was over het gebruik van biobrandstoffen. Wel is daarover een werkschema
opgesteld in de aanloop naar de volgende CBD-conferentie in Nagoya.(KS)
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